
2053
Vragen van het lid Fritsma (PVV) aan
de staatssecretaris van Justitie over
de afhandeling van het generaal
pardon. (Ingezonden 12 januari 2009)

1
Hoeveel vreemdelingen hebben tot
dusver een bezwaarschrift ingediend
in verband met het niet in
aanmerking komen voor de
pardonregeling? Hoeveel van deze
vreemdelingen behoren tot de
oorspronkelijke doelgroep van het
generaal pardon?

2
Hoeveel vreemdelingen hebben naast
een dergelijk bezwaarschrift tevens
een verzoek om een voorlopige
voorziening ingediend waarvan de
beslissing in Nederland mag worden
afgewacht?

3
Hoeveel vreemdelingen, die niet in
aanmerking kwamen voor het pardon
maar wel binnen de oorspronkelijke
doelgroep behoorden, hebben
andersoortige verblijfsprocedures
lopen waarvan de uitkomst in
Nederland mag worden afgewacht?

4
Hoeveel gemeenten bieden nog
steeds noodopvang aan
(uitgeprocedeerde) vreemdelingen?

5
Is het waar dat het college van B en
W te Groningen heeft aangegeven

door te zullen gaan met de
noodopvang c.q. voornemens is dit te
doen, terwijl u tijdens een mondeling
vragenuur heeft gezegd dat dit enkel
door één individuele wethouder is
aangegeven?1 Zo ja, hoe verklaart u
deze tegenstelling?

6
Hoeveel burgemeestersverklaringen
zijn er tot dusver in totaal
binnengekomen en hoe verhoudt dit
aantal zich met eerder door u
aangegeven aantallen? Is het aantal
de laatste maanden van 2008 nog
eens toegenomen? Zo ja, met
hoeveel?

7
Kunt u garanderen dat per 1 januari
2009 geen enkele gemeente meer de
mogelijkheid biedt om een verzoek
om een dergelijke verklaring in te
dienen? Zo nee, waarom niet?

1 Handelingen TK II, nr. 13, blz. 906.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
24 maart 2009) Zie ook Aanhangsel
Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 1467

1
Tot en met eind januari 2009 zijn ruim
2.300 bezwaarschriften ingediend in
verband met het niet in aanmerking
komen voor de pardonregeling. In
450 gevallen zijn de bezwaarschriften
afkomstig van vreemdelingen die niet
tot de oorspronkelijke doelgroep van

de pardonregeling behoren. Dit
betreft onder andere mensen die niet
vóór 1 april 2001 een asielaanvraag
hebben gedaan.

2
Vraag 2
Tot en met eind januari 2009 hebben
ongeveer 500 vreemdelingen naast
een bezwaarschrift tevens een
voorlopige voorziening aangevraagd
waarvan de beslissing in beginsel in
Nederland mag worden afgewacht.

3
De stand van zaken per 1 februari
2009 is dat er ongeveer 1.350
vreemdelingen, die wel tot de
doelgroep van de regeling behoorden
maar geen aanbod hebben gekregen
voor een vergunning, procedures
hebben lopen waarvan de beslissing
in Nederland mag worden afgewacht.

4
De gemeenten hebben tot eind 2009
om voor de beëindiging noodopvang
zorg te dragen.

5
Het initiële bericht dat Groningen ook
in 2010 de noodopvang openhoudt,
was afkomstig van een wethouder
van de gemeente in een interview
met RTV Noord. In aanvulling hierop
heeft het college van B&W te
Groningen mij destijds via de
woordvoerder laten weten dat de
gemeente Groningen
geen eigen opvangbeleid voert. De
gemeente Groningen hanteert
evenals de VNG het uitgangspunt dat
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de noodopvang conform de
afspraken in het bestuursakkoord d.d.
25 mei 2007 beëindigd zal worden.
Tijdens het mondelinge vragenuur
heb ik voor uw Kamer bevestigd dat
ik belang hecht aan het formele
collegestandpunt inzake de
toezegging de (gemeentelijke)
noodopvang uiterlijk eind 2009 te
zullen beëindigen.

6 en 7
De Regeling is beëindigd per
1 januari 2009. Tot 1 januari 2009
konden namen worden doorgegeven
van personen die zich bij de
burgemeesters hadden aangemeld
voor de Regeling, maar ten aanzien
van wie het onderzoek inzake
onafgebroken verblijf in 2006 nog niet
voltooid was. Dit heeft geleid tot
ongeveer 1500 meldingen. Ik
verwacht de komende periode nog
burgemeestersverklaringen te
ontvangen ten aanzien van deze
vreemdelingen, voor zover hun
namen zijn doorgegeven vóór
1 januari 2009.
Burgemeestersverklaringen ten
aanzien van vreemdelingen die niet
vóór die tijd zijn aangemeld, worden
niet in behandeling genomen.
Tot en met eind januari 2009 zijn er
voor ruim 6.200 vreemdelingen die
niet (meer) bekend waren bij de IND
of de DT&V ontvangen
burgemeestersverklaringen
geregistreerd. Het aantal
geregistreerde
burgemeestersverklaringen voor de
laatste twee maanden van 2008 en de
eerste maand van 2009 bedraagt in
totaal ruim 300.
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